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BESTE DORPSBEWONERS,
Nog een paar dagen en dan is het jaar 2022 voorbij. 
In mijn beleving vliegt de tijd voorbij. Waar blijft de 
tijd! Iets organiseren of afspreken met elkaar is 
moeizaam, niemand heeft tijd. Onze kleinkinderen 
en onze jonge hond beginnen aan hun tijd. Het 
is een andere tijd waarin we leven. Belfeld is, net 
zoals de rest van de wereld, veranderd. Je moet 
met de tijd mee. Ik zie op tv landen waar de tijd stil 
lijkt te staan, zeker waar volgens mij nog menselijke 
fossielen aan de macht zijn. De tijd zal het leren!
Hopelijk is er toch tijd om deze Dorpskrant te lezen. 
Over de geschiedenis van landgoed Schoneborg. 
Welke mooie tijd gaat zangeres Luna tegemoet? 
Het bijzondere verhaal van sporter Cor Deelen. Wie 
besteedde tijd aan het onderhoud van zijn tuin en 
kreeg de prijs voor de mooiste tuin? Wie kent de 
groenste straat? Informatie over een nieuwe func-
tie bij KOM.MIJN. Lees het vervolg van ’t Prônk-
eppelke.

Mat Hendrix

Iedereen  fijne  feestdagen Iedereen  fijne  feestdagen 
en  een  mooie  tijd  in  het  nieuwe  jaar.en  een  mooie  tijd  in  het  nieuwe  jaar.

Dorpsraad BelfeldDorpsraad Belfeld
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het Veld, begós as hoofsjmeed maar doordet  
ouch Hay zich met eine auto ging verplaatse eu-
vergesjtap op fiets en elektrische artikele en neet  
te vergaete Lex Geurts, de man dae beej de ge-
meinte alle geldzake en anger belangrieke dinge 
regelde… Ein clöbke wao men moeilijk ómhaer 
kós.
Maar waoröm de Häörclöb? Ónsjtaon in de 
oorlogsjaore wie d’r nag genne van de leeje 
getrouwd waas. De naam kwaam doordet Herm 
Hoeze, dae in ’t sanatorium in Häör (Horn) waas 
opgenaome, geregeld woord verieërd met ein 
bezeuk. Det bezeuk waas altied op de ieërste 
zondig van de maond en woort per fiets aafgelag. 
Bès vermeujend, auch in daen tied. Maar good det 
d’r versjillende ‘heilige huuskes’ aangedaon kóste 
waere öm oet te röste en ’t vóchpiel aan te vulle. 
En maar good det zeej zich toch same met de fiets 
verplaatsde…
Dees zelfde hieëre ware veur ’t inmetsele bekend 
as de zoeëgenaamde ‘Cotclöb’.  
Maar ja, name zègke neet altied alles…

Jan Peeters

PS Moeite met het lezen van het dialect? 

Kijk dan op www.belfeld.nu voor het Nederlands.

Minse met dezelfde interesses blieke zich door 
de jaore haer altied op te zeuke. Ze wille den 
dök beejein zien öm same get te doon. Ze 
voetballe, sjpeule in ein joekskapel of vorme 
ein koeër. 

Vlak beej mien hoes is eine sjtein met de naam 
‘Häörclöb 1958’ geplaats. Daags nao Sinterklaos 
in 1958. Ein aantal kammeräöj haet toen beej de 
veurzitter van eur clöbke, Hay Boeëne, toen siga-
remaeker, bekend van zien merk HB, eine kaoker 
met oorkonde in de moer van de niej te bouwe  
garage laote metsele. In die garage kwaam ouch 
ziene hypermoderne auto te sjtaon de ieërste beej 
ós op sjtraot. Dae sjtein mós de manne en eur  
naogesjlach herinnere aan de sjpeciale bangk dae 
zeej met ein hadde. Zeej neumde zich de ‘Häör-
clöb’.
’t Illustere gezelsjap, ich weit det oet euverleverin-
ge en ein prachtig document van de Steyler kapper 
Sjeng van d’n Eike, besjtóng oet 12 hieëre. Op de 
ieërste plaats de al geneumde veurzitter Hay, den 
Wiel Hoeze, eine sjlechter, Thé Hoeze, zien broor 
opzichter beej de gemeinte, Herm Hoeze, nag ein 
broor, Jan Hoeze, deze kieër gen broor maar waal 
get wiet aaf femilie, kopersjlaeger, Jan Derks, kas-
telein van ’t Witte Paerd en daonao Juliana mien 
sjoeënvader, Sjaak van Hoore, sjipper en zoon van 
de bekende Wullem, Piet Körsjes, bankier beej de 
Boereleenbank, Antoeën Fila, zoon van de ver-
ldwachter en insjtrumentmaeker, Ties Verdonck, 
oejts kastelein en now nag hoessjilder, Sjraar op 

Column Name…

IN MEMORIAM Net voor deze Dorpskrant gedrukt zou worden, ontvingen we het trieste 
nieuws dat ons redactielid Jan Peeters plotseling is overleden. 
Jan was al langer ziek, maar desondanks bleef hij opgewekt en positief. 
Het bekende glas was altijd half vol bij hem. In Jan verliezen we een 
geweldig redactielid. Vele jaren verzorgde hij de column in ’t Belvends. 
Zijn speciale humor, zijn fijnbesnaarde opmerkingen, zijn rake typeringen van 
mensen en karakters en zijn vermogen om mensen in hun waarde te laten, 
zorgde voor boeiende gesprekken en lezenswaardige schrijfsels. Ook was 
zijn enorme kennis van mensen, gebeurtenissen en zaken uit het Belfeldse 
verleden een geweldige bron voor ons. We gaan hem heel erg missen.
 
We wensen Marijke, Bram, Janneke en de overige familieleden heel veel 
sterkte om dit enorme verlies te verwerken. 

    Redactie Dorpskrant
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het Duitse hoogterras op een ondoordringbare 
kleilaag stuitte. Stuifzandduinen verhinderden 
de afvoer van het water naar de Maas. Lange tijd 
bevonden zich in het gebied natte broekbossen 
met een dichte ondergroei. Door de vernatting vond 
er vervolgens veengroei plaats. In de loop van de 
negentiende eeuw werd het Meelderbroek echter 
geleidelijk aan ontgonnen. Deze ontginningen 
namen een vlucht in 1873 toen werk werd gemaakt 
van de aanleg van wegen en waterlopen. Door deze 
ontwikkelingen was na verloop van 50 jaar minder 
dan de helft van het oorspronkelijke broek over en 
rond 1900 was het gebied al voor een groot deel 
in cultuur gebracht. Begin twintigste eeuw werd 
vrijwel het gehele Meelderbroek drooggelegd en 
ontstonden weilanden en akkers.

Maalbeek
Eerder al lag in dit gebied de Hoeve Maalbeek. Als 
boerderij en watermolen wordt Maalbeek voor het 
eerst genoemd in een document uit het jaar 1418. 
Het gebied hoorde toen nog tot het grondgebied 
van Kaldenkirchen, maar was vaak een bron van 
grensconflicten met inwoners uit Belfeld. In 1766 
werd de boerderij in de huidige vorm herbouwd.

Door besluiten van het Wener Congres in 1815 werd 
de grens tussen Nederland en Pruisen vastgesteld 
op 800 roeden, circa 3 km., vanaf de Maas. Hierdoor 
kwamen het landgoed Maalbeek en Schoneborg in 
1817 bij de gemeente Belfeld. Eeuwenlang hoorde 
bij het landgoed Maalbeek een watermolen. Deze 
molen werd aangedreven door het water van de 
Molenbeek. (Ik herinner mij die Molenbeek nog heel 
goed, hoe die met een klein watervalletje uitkwam 
op het erf van de uitspanning Maalbeek waar wij dan 
konden pootjebaden.) Vandaar vervolgde de beek 
haar loop langs de bosrand richting Bakenbos om 
daar uit te komen in de Aalsbeek. In 2004 stroomde 
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Oud Schoneborg  
wil uit zijn as herrijzen

Wie regelmatig in ons prachtige buitengebied 
wandelt of fietst, zal het niet ontgaan zijn dat er 
nieuwe activiteit is ontstaan bij het oude boerderijtje 
nabij Schoneborg. 

Het ligt er al bijna een halve eeuw wat eenzaam 
en verlaten bij, langzaam wegzakkend in een 
voortschrijdend verval. Maar nu is er bouwactiviteit. 
Er staan steigers, het dak wordt vernieuwd en 
de stenen staan klaar om de boerderij weer zijn 
authentieke gezicht te geven. Het is toe aan een 
opleving;  herboren te worden. En terecht, zo blijkt 
ook uit een rapport van een adviesbureau aan de 
gemeente Venlo. Om een goed beeld te krijgen van 
de betekenis van deze boerderij voor dit gebied - 
in het rapport wordt het een landgoed genoemd 
- moeten we teruggaan in de geschiedenis. Maar 
omdat Oud Schoneborg geen op zichzelf staand 
gegeven is, wil ik dit graag in een breder perspectief 
plaatsen. 

Meelderbroek
Het landgoed Schoneborg was de eerste 
ontginningshoeve in de streek rond Belfeld en 
Beesel, Meelderbroek genoemd.

In de middeleeuwen bestond het Meelderbroek 
voornamelijk uit heidevelden en moerassen, 
veroorzaakt door grond- en regenwater dat vanuit 

BELFELDS 
HISTORIE
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er voor het laatst permanent water door. Als gevolg 
van de aanleg van de A73 is er veel zand afgegraven 
in het achterliggend gebied en daardoor zijn ook 
de kleilagen, waarover het kwelwater richting de 
beek liep, verstoord. In de tijd dat Maalbeek nog 
tot Kaldenkirchen behoorde, waren inwoners 
verplicht hun graan door de watermolen te laten 
malen (maaldwang). De molen komt in 1840 stil te 
liggen en wordt in 1883 gesloopt. Hoeve Maalbeek 
is inmiddels een beschermd rijksmonument.

Arnoldushoeve
In 1912 werd het landgoed (Oud) Schoneborg 
gekocht door de congregatie Dienaressen van de 
H. Geest uit Steyl (de blauwe zusters). Het betrof 
de boerderij met bijgebouwen en landerijen met 
een totale grootte van 70 hectare. In 1915 stichtten 
de zusters op het landgoed een nieuw verblijf ten 
westen van de oude boerderij.

Het onderkomen kreeg de naam Arnoldushoeve, 
naar de stichter van de congregatie pater Arnold 
Janssen. Terwijl Oud Schoneborg bewoond 
werd door de knechten van de zusters, richtten 
de zusters het woonhuisgedeelte van de nieuwe 
Arnoldushoeve (ofwel Nieuw Schoneborg zoals 
het in de volksmond heette) in als een klein klooster 
met kapel. De hoeve was bestemd voor de 
huisvesting van de zusters. Het was een typische 
kloosterboerderij, wat ook te zien is aan elementen 
in het omliggende terrein zoals een kapelletje met 
een Christusbeeld. Bij de hoeve hoorde 30 hectare 
bouw- en weiland. Het resterende gedeelte was 
heide en hakhout dat later grotendeels werd 
ontgonnen. De opbrengst van de boerderij was 
bestemd voor de kloosters in Steyl. Inmiddels is 
de hoeve eigendom van Sander Schutgens. Als 
kloosterboerderij is de Arnoldushoeve van grote 
architecturale- en cultuurhistorische waarde. 
Zowel Oud als Nieuw Schoneborg zijn gebouwd als 
ontginningsboerderij en als zodanig onlosmakelijk 
met elkaar verbonden.

Oud Schoneborg
In het jaar 1777 stichtte Henricus Erkens, een 
welvarend lompenkoopman uit Kaldenkirchen, het 
landgoed Schoneborg. In de schuur hangt aan de 
muur nog steeds een balk met het opschrift:  

ANNO 1777 DEN 26 JUNI IST DIESEN 
BAV AVFGEREICHT GOTT BEWARE ES 

VOR FEVER UND BRAND. 
HENRICVS ERKENS VND 

IOHANNA BEISLING EHELEVD.MED 
AME.PE     (lees: V= U) 

Op een tranchotkaart uit 1803 is te zien dat de boer-
derij bestaat uit twee losse gebouwen. Te weten 
een hoofdgebouw met woning en stalgedeelte en 
evenwijdig daaraan een losse schuur voor hooiop-
slag en een stal op de begane grond. Op kadastrale 
gegevens uit 1840 is te zien hoe de twee losse ge-
bouwen later gekoppeld zijn door een dwarsvleugel, 
waardoor een U-vorm is ontstaan met een binnen-
plaats. De eerste bewoner of pachter in 1777 was 
Petrus Schoenborn ofwel Peter Schoneborg. Met 
de bouw van deze boerderij werd tevens een be-
gin gemaakt met het proces van ontginning van het 
Meelderbroek. Het landgoed moet dan ook gezien 
worden als een ontginningshoeve. In die tijd was 
Maalbeek – en dus ook de hoeve Schoneborg – nog 
Duits gebied. Als in 1817 een grenswijziging wordt 
doorgevoerd komt dit gebied bij Nederland. In de 
loop van de negentiende eeuw groeide het complex 
door investeringen van Steyler kooplieden uit tot 
een omvangrijk landgoed. Later was de boerderij in 
bezit van de familie Wolters uit Venlo. Op 30 decem-
ber 1912 werd de boerderij door mevrouw Wolters 
verkocht aan de Dienaressen van de H. Geest. Vanaf 
1915 tot in de late jaren ’60 werd het huis bewoond 
door knechten van de zusters. Vanaf 1969 is het nog 
ongeveer 2 jaar bewoond door de familie Th. Aan 
de Brugh, als noodopvang omdat hun eigen huis in 
vlammen opging. De oudste dochter Marijke, op het 
moment van de brand 12 jaar oud, vertelt wat er tij-
dens die februarinacht in 1969 gebeurde. “Ik werd 
wakker en ik dacht dat ’t onweerde en hagelde. Ik 
had mijn nieuwe fiets buiten laten staan en ik vloog 
mijn bed uit om hem binnen te gaan zetten. Toen 
merkte ik waar dat knetterende onweersgeluid van-
daan kwam: ons huis stond in brand!! Ik heb mijn 
broertje Conny van 6 uit zijn bedje gehaald en naar 
beneden gebracht, daar heb ik vader en moeder 
wakker gemaakt, want die sliepen góed hoor. Toen 

Oud Schoneborg wil uit zijn as herrijzen
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ben ik weer naar boven gegaan om de andere kinde-
ren wakker te maken. Vier van mijn broertjes lagen 
op één kamer, die had ik er vlug uit. Daarna moest 
ik door de rook om Marianneke te redden, die was 
pas 4 jaar. Door de vlammen zijn we naar beneden 
gehold….”  
Op kerstavond 1978 brandt ook het woonhuis van 
Oud Schoneborg volledig uit. In een bouwhistori-
sche verkenning en waardestelling geeft Advies-
bureau Bouwwerk aan, dat Oud Schoneborg een 
representatief voorbeeld is voor het zogenaamde 
woonstalhuis, een type boerderij dat zich vanaf het 
laatste kwart van de 18e eeuw in Noord-Limburg 
ontwikkelde.  Het rapport vermeldt: ‘Vanwege de 
gaafheid van het concept, als representatief voor-
beeld van dit type boerderij en vanwege de hoge 
zeldzaamheid van dit type in deze streek (het is het 
enige bewaard gebleven exemplaar) is Oud Scho-
neborg als geheel van hoge monumentale waarde. 
Gesticht als ontginningsboerderij, is Oud Schone-
borg ook van grote cultuurhistorische betekenis’. 
In 2011 krijgt het de status van gemeentelijk monu-
ment. En nu staat het opnieuw in de steigers. Roel 
en Marjon Niessen, die een zorgboerderij annex 
ezelboerderij en een B&B runnen, hebben plannen 
met Oud Schoneborg. Roel is erg begaan met het 
behoud van de natuur en de culturele waarde die 
het Maalbeekgebied heeft, ook als poort naar het 
achterliggende natuurreservaat Maas-Swalm-Net-
te. De exploitatie van de voormalige kleigroeve, de 
realisatie van vakantiebungalows in het oorspron-
kelijke bosgebied en het gebruik van de bossen 
door mountainbikers heeft een zware claim gelegd 
op natuurgebied Maalbeek. Dit is echter niet om-

keerbaar. Door zich echter, samen met anderen, in 
te zetten voor de ontwikkeling van een netwerk van 
wandelroutes en o.a. ook een uitzichtpunt dat het 
panorama prijsgeeft van het mooie buitengebied, 
wil hij meewerken om Maalbeek als gebied te be-
houden voor de liefhebber van stille recreatie en 
natuurschoon. Vanuit die instelling ontstond ook 
het idee om het verpieterende Oud Schoneborg te 
redden van de ondergang en weer nieuw leven in te 
blazen. Dat dit een flinke investering vergt moge dui-
delijk zijn. Het is daarom noodzakelijk om aan deze 
ideële benadering ook een zakelijke onderbouwing 
te geven. Als exploitant van een B&B en de nabijheid 
van een natuurgebied was de realisering van vakan-
tieverblijven een voor de hand liggende gedachte. 
Dat zal het dus ook gaan worden, een vijftal vakan-
tieverblijven voor mensen die rust en natuurschoon 
zoeken. Hiertoe zal Oud Schoneborg worden ge-
restaureerd en in zijn oorspronkelijke staat worden 
herbouwd. Dus ook het woonhuis, dat totaal is afge-
brand, wordt weer in ere hersteld. 
Een gemeentelijk monument wordt hiermee van 
de ondergang gered en het Maalbeekgebied wordt 
weer wat meer kleur gegeven. Oud Schoneborg 
beleeft een hergeboorte, maar krijgt daarmee ook 
een nieuw leven, nu als vakantieverblijf. Gemeente 
en Provincie hebben hieraan hun volle medewerking 
gegeven.

Paul Niessen

Bron:  Belfeldclopedie, Ragdy van der Hoek

Rapport ‘Oud en Nieuw Schoneborg – Bouwhistorische verken-
ning en waardestelling’ van Bureau Bouwwerk – oktober 2008.
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Binnen de gemeente Venlo wordt gewerkt met een 
Samenlevingsagenda voor iedere wijk of dorp. Om 
tot invulling van deze agenda voor Belfeld te ko-
men en de hiermee samenhangende begroting, 
heeft de DR het in 2018 op een geheel eigen wijze 
aangepakt. Met de Belfeldse Ambitie Boeken (BAB) 
hebben we wensen en ideeën vanuit de inwoners 
opgehaald en mensen met gelijksoortige initia-
tieven met elkaar in contact gebracht. Zo zijn er 
werkgroepen ontstaan, die al veel moois in Belfeld 
hebben gerealiseerd. Onze BAB-aanpak is nu een 
voorbeeld voor andere wijken hoe je initiatieven en 
daarmee eigenaarschap bij de bewoners ophaalt. 
De DR bestaat uit 7 personen. Het is wel duide-
lijk hoop ik, dat het voor ons onmogelijk is om alle 
ideeën zelf uit te voeren. De rol van de DR is, dat 
we mensen en instanties verbinden, signaleren, sti-
muleren en meedenken, dus we ‘hangen’ als het 
ware boven de projecten. We volgen de lopende 
projecten en daar waar nodig faciliteren we of jagen 
we aan. En vanuit persoonlijke interesse nemen we 
soms als projectlid deel aan een werkgroep. We 
vergaderen zes keer per jaar. Er wordt steeds ge-
start met een plenair gedeelte waarin we spreken 
met de wijkagent, stadsdeelmanager, de contact-
persoon van Woonwenz en onze buurtcoach. Maar 
ook met de wethouders en Belfeldse raadsleden 
hebben wij een korte lijn, zeker op de momenten 
dat het er toe doet. In het tweede deel van onze 
vergadering komen de nieuwe en lopende projec-
ten aan bod, maar ook de uitdagingen en zorgen 
voor de toekomst. Uitdagingen waar we als DR 
niet altijd partij in zijn of invloed op hebben, maar 
die wél invloed hebben op de leefgemeenschap. 
Zorgen over o.a. de woningnood, het verlies van 
horeca en winkelaanbod, over ons buitengebied en 
het verdwijnen van groen. Maar ook over de komst 
van enorme bedrijven naar ons dorp, gebiedsver-
kenningen, de komende dijkversterking, verkeers-
overlast en geuroverlast. De leefbaarheid in Belfeld 
staat bij ons hoog op de agenda. Als DR proberen 
we het gesprek aan te gaan, trachten we een in-
gang te creëren en staan we open om samen een 
brug te slaan. 
Maart 2022 heeft de Dorpsraad een bijeenkomst 
georganiseerd voor alle initiatiefgroepen ontstaan 
vanuit de BAB. Met z’n allen trots op Belfeld én trots 

op al die mooie initiatieven werd spontaan besloten 
gezamenlijk een Trots op Belfeld-dag te organiseren 
en zo de in de Samenlevingsagenda opgenomen 
projecten te promoten. In de Dorpskrant van sep-
tember stonden foto’s van en een terugblik op deze 
succesvolle dag en was te lezen welke activiteiten 
er waren. En dat waren er veel!
Tijdens deze ‘Trots op Belfeld’ dag heeft de DR 
samen met wethouders, stadsdeelmanager, buurt-
coach en raadsleden een fietstocht door Belfeld 
gemaakt. We hebben de mooie initiatieven beke-
ken, aandachtsgebieden in Belfeld bezocht en we 
zijn langs locaties gefietst waarvoor nog ideeën op 
de plank liggen. Ook werd dit jaar op het viaduct 
Meelderbroek een prachtig kunstwerk gereali-
seerd, zijn we in Belfeld een duofiets en stoepte-
gels met QR-code historische informatie rijker en is 
het informatiebord aan het Koninginneplein opge-
knapt. De Jeugd Oet Belvend activiteit Silent Dis-
co was volgeboekt, de plannen voor een 24-uurs 
zorgwoning krijgen concreet vorm en in november 
is het Burgerbos geopend. Ook is de Good Ge-
daon en de prijs voor de Mooiste tuinen uitgereikt, 
staat de continuïteit van de Dorpskrant onder onze 
aandacht en wil de redactie van Belfeld.nu in het 
kader van Samen Winnen verenigingen onder één 
paraplu samenbrengen op de website. Er zijn voor 
de toekomst dus nog ideeën genoeg! Zo werd er 
een werkgroep voor een hondenlosloopgebied ge-
vormd, komt er een beweegpark in Belfeld, zijn er 
plannen voor een archeopunt en voor meekoppel-
kansen bij de dijkversterking. Ook het opknappen 
van het centrum blijft nog een wens.
In juli heeft onze oud-voorzitter Bertil Hoezen na 10 
jaar zijn rol overgedragen. We zijn nog op zoek naar 
versterking binnen de DR. Ben jij iemand die graag 
meedenkt, meepraat, hart voor Belfeld heeft en 
een rol als kartrekker op zich durft te nemen? Heb 
je ideeën of wil je meehelpen aan speerpunten of 
deelprojecten? Neem dan contact op met de DR: 
dorpsraad@belfeld.nu, je bent van harte welkom! 
Als we met z’n allen betrokken zijn, kunnen we veel 
moois bereiken. Alleen samen komen we verder. 
Laten we er SAMEN een prachtig en mooi nieuw 
jaar van maken!

Luciënne op het Veld, 
voorzitter Dorpsraad Belfeld

DORPSRAAD

Afgelopen kalenderjaar was een druk en vol jaar voor de Dorpsraad (DR). Graag willen we de lezers 
meenemen hoe wij als Dorpsraad werken en waar we in 2022 mee bezig zijn geweest.
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Tijdens de opening van het kermisweekend 
werd door Luciënne op het Veld, voorzitter van 
de Dorpsraad, de prijs voor de mooiste voortuin 
uitgereikt. De juryleden Karel Smits en Jo Peeters, 
die op verzoek van de Dorpsraad de tuinen in 
Belfeld beoordelen, lopen en/of rijden door het 
dorp en beoordelen voortuinen, onafhankelijk 
van elkaar. Hierbij wordt o.a. gelet op inrichting, 
soorten planten en kleurstelling. De tuinen worden 
op verschillende momenten beoordeeld. Na het 
maken van een nominatielijst kiezen de juryleden de 
winnaars uit in de categorieën kleine, middelgrote 
en grote tuin. 
In de categorie kleine tuinen werd Carina Bovee, 
Irenelaan 99 de winnaar.
De categorie middelgrote tuinen werd gewonnen 
door Yvonne Thijssen en Esther Thijssen-Bouten, 
Montfortstraat 50. 

Mooiste tuinen

Kleine tuinen

Grote tuinen

Op 23 september vierde Stichting Cultuur en Sport 
Belfeld het 10-jarig jubileum. De grote inzet van veel 
vrijwilligers leidde tot een prachtig kermisweekend, 
waar Belfeld trots op kan zijn! 

De winnaar in de categorie 
grote tuinen was de familie 
Barth, Parallelweg 14.

De winnaars zijn in de 
bloemetjes gezet en 
hebben een mooie ca-
deaubon van Centrum 
Promotion Belfeld ont-
vangen.

Middelgrote tuinen

Je zou zeggen dat dit voor zich spreekt? Maar jammer genoeg zijn er nog 
steeds mensen die hun eigen afval niet opruimen of meenemen. 
Om Belfeld schoon en leefbaar te houden zijn er een aantal initiatieven. 
Deze werden door de inwoners zelf opgestart.

Afvalbakken en hondenpoepbakken:
het plaatsen van blauwe afvalbakken en hondenpoepbakken gebeurt op initiatief van de in-
woners en niet door de gemeente. De bakken kunnen belangeloos worden geadopteerd door 
omwonenden, die zelf verantwoordelijk zijn voor het legen ervan. Vanuit de Dorpsraad worden 
afvalzakken, handschoenen en een sleutel gefaciliteerd. Aanmelden: dorpsraad@belfeld.nu

Buurtbeheer zwerfafval door bewoners GROEN MOET JE DOEN:
wil je zwerfafval opruimen of openbaar groen onderhouden? ‘Belfeld groen moet je doen’ is een 
project voor een schoner Belfeld in samenwerking met diverse Belfeldse verenigingen. Als ver-
eniging adopteer je een gedeelte van Belfeld en maak je tegen een vergoeding 2x per jaar dat 
gedeelte schoon. 
Mocht je vereniging mee willen doen: mail naar dorpsraad@belfeld.nu

Subsidie SAM-fonds voor ideeën in je buurt:
Venlo heeft een SAM-fonds. SAM staat voor Stad van Actieve Mensen. Met een subsidie uit 
het SAM-fonds wil de gemeente inwoners ondersteunen en stimuleren, die iets voor hun 
wijk willen doen. Heb je een goed idee voor de straat, buurt of wijk en wil je een steuntje in 
de rug om iets te realiseren? Dan kun je bij de gemeente een bijdrage aanvragen voor de 
uitvoering met een maximum van € 5000,-. Nieuwe aanvragen zijn weer mogelijk vanaf 
1 januari 2023. 
Aanvragen via de website van de gemeente, https://www.venlo.nl/subsidie-sam-fonds 

Een schone en leefbare buurt begint bij jezelf!
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Belfelds talent

Als je ergens voor gáát, 
kunnen dromen zomaar werkelijkheid worden…

Ongetwijfeld hebben jullie het ergens voorbij zien 
komen: krant, social media, tv… Ons 12-jarig 
dorpsgenootje Luna won op 24 september de na-
tionale finale van het Junior Song Festival met het 
liedje La Festa op een overweldigende wijze! 
Reden genoeg dus om haar te benaderen voor een 
praatje. Maar dat is dus niet zo eenvoudig als het 
lijkt! Door haar deelname aan het tv-programma is 
ze gebonden aan regels, die de AVRO/TROS voor 
haar heeft opgesteld. Na een paar mailtjes met 
papa en iemand van de omroep is de weg vrij en is 
een ontmoeting snel geregeld.
Ik zit tegenover een goedlachse en héél spontane 
meid waar het enthousiasme van af spat. Ze vertelt 
vol enthousiasme over het grote avontuur waar ze 
in is beland.
Hoe het zo kwam? Luna vertelt: “Dansen doe ik al 
vanaf mijn 3e jaar op klassiek ballet.

Op mijn 7e ben ik begonnen met zangles en kwam 
er een beetje acteren bij. Een vriendin leek het leuk 
om samen op musicalles te gaan en na het bijwo-
nen van 'n les vonden we het al helemaal fantas-

Het avontuur van Luna…

tisch. Toen we naar de brugklas op het Valuascol-
lege gingen, hebben we auditie gedaan voor de 
TOPklas musical en daar ben ik voor aangenomen. 
Dat houdt in dat je het 4e en 5e uur van school 
geen gewone lessen hebt, maar naar jouw talen-
tenklas gaat. Tot nu toe is bijna alles wat ik graag 
wilde uitgekomen! Ik heb auditie gedaan voor Kin-
deren voor Kinderen en ben tot de een na laatste 
ronde gekomen. Toen werd ik helaas afgewezen. 
Dat was wel heel jammer. Via de musicalklas kwam 
er een oproep op Facebook dat je auditie kon doen 
voor The Voice Kids. Alle auditierondes (een stuk of 
5) ben ik doorgekomen. Tijdens mijn balletles werd 
ik daarna ‘overvallen’ door Jamai, die verkleed was 
als prima ballerina en opeens zogenaamd gebles-
seerd raakte. 

In de EHBO-doos, die ik moest gaan halen, zat een 
briefje met de tekst dat ik door was. Alle afleverin-
gen (op de finale na) zijn opgenomen, maar als ge-
volg van The Voice-schandaal bij de volwassenen, 
niet uitgezonden. Ik mag nu niet zeggen, hoever ik 
ben gekomen. Maar ik heb wel toestemming ge-
kregen om aan andere dingen mee te doen. Of The 
Voice Kids nog ooit uitgezonden zal worden? Wie 
zal het zeggen… 
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Babette Labeij, coach Vocal van The Voice en 
The Voice Kids en eigenaar van de Babette Labeij 
Music Academy in Amsterdam, nodigde mij toen 
uit om bij haar zangles te nemen. Daar word je 
echt niet zomaar voor gevraagd! Dus nu gaan we 
om de week op zondag naar Amsterdam. Meestal 
met pap, maar als we er een uitje van maken 
gaan we met het hele gezin. Toen de Voice niet 
doorging heb ik heel lang getwijfeld of ik me wel 
op wilde geven voor het Junior Songfestival. Na 
twee teleurstellingen wist ik niet of ik dit nog wel 
wilde. Nu ben ik uiteraard héél blij dat ik het toch 
heb gedaan. Ik ben in één groot avontuur beland. 
Je maakt zóveel mee, de audities zijn zo leuk en 
iedereen is kei aardig. De 2e ronde duurde twee 
dagen. De ene dag zingen en de andere dansen 
en performen (optreden, spelen). Daarna werd ik 
‘overvallen’ door de winnares van het vorig jaar 
Ayana. Ze had een grote poster bij zich met daarop 
de tekst Finalist JSF 2022!” 
Deelnemers van de finale waren een meidengroep, 
een jongensgroep, een gemengde groep en 
een solonummer. Luna krijgt het solonummer 
toegewezen waaraan een paar Italiaanse woorden 
worden toegevoegd, omdat Luna Italiaanse roots 
heeft. Bovendien wordt er, omdat ze erg goed kan 
dansen, een dancebreak aan toegevoegd. Luna 
geeft aan, dat ze het danstalent niet van haar 
ouders heeft. Wellicht het zingen een beetje van 
papa. (“In de auto naar Amsterdam blèren we wat 
af”, vertelt hij.) 
De finale van het Junior Songfestival wordt een 
groot succes. Ze zingt, ze danst, ze straalt én ZE 
WINT! Jurylid Chantal Janzen uit Tegelen merkt 
op, dat dat vast komt omdat ze vlakbij haar 
geboortedorp woont, Glenn Faria zegt dat ze 
iedereen ‘heeft weggeblazen’ met haar optreden. 

Vervolgens gebeurt er van alles met Luna. Van 
interviews met diverse instanties, tot over een 
miljoen views op YouTube van haar optreden en 
optredens met alle finalisten in Burgers Zoo. Zo 
was ze op 25 november gast in het programma 
HLF8 van SBS6 en op 26 november schitterde ze 
tijdens het uitzwaaiconcert bij AVRO/TROS.

Het Junior Eurovisie Songfestival was op zondag 
11 december in Yerevan, Armenië. Luna vertrok 
op 3 december naar Yerevan met haar ouders en 
broer. En natuurlijk ook haar dansers en een heel 
legioen mensen, die haar begeleiden en die je 
nodig hebt voor zo’n optreden. De week vooraf-
gaande aan de finale werd gebruikt om te repete-
ren, video’s op te nemen, de andere deelnemers 
te leren kennen en om te wennen. Spannend was 
ook nog de vliegreis. Luna had nog nooit gevlogen, 
en mama heeft zelfs echt vliegangst. Maar volgens 
papa kan daar een pilletje wel bij helpen.
Familie, vrienden en bekenden keken in De Hamar 
op een groot scherm naar de finale om de span-
ning te kunnen delen en te kunnen proosten na af-
loop. Eindelijk was het zover. Luna zong en danste 
de sterren van de hemel. Ze had haar eigen 'festa'. 
Ze straalde als nooit tevoren en leek totaal geen 
zenuwen te hebben. Na lang wachten kwam ein-
delijk de uitslag. Door de punten van de vakjury 
en het publiek eindigt Luna op de 7e plaats. Als je 
kijkt naar de concurrentie een geweldige prestatie! 

Heel veel succes met het verwezenlijken van al 
je dromen: dat gaat zeker lukken!

Marie-José Boonen
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Foto’s: René Spee en Martien van Duren 

FOTOPAGINA
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In een reactie op het artikel in de Dorpskrant over ’t 
Prônk-eppelke geeft Incluzio aan dat ze daarin ge-
mist heeft, wat de huidige activiteiten zijn die daar 
onder de titel Open Inloop plaatsvinden.
Op het verzoek daar informatie over te geven, willen 
wij natuurlijk graag ingaan. Toch steekt er iets. Het 
besluit van de gemeente, al voordat Incluzio in beeld 
kwam, om hier een Huis van de Wijk te vestigen. Ik 
kan de gedachte niet loslaten, dat er iets kostbaars 
is opgeofferd. De enorme inzet en bevlogenheid, de 
creatieve ideeën van initiatiefnemers, de toewijding 
van vrijwilligers, de financiële offers en support van 
gemeente Belfeld en de woningstichting, is dat al-
lemaal voor niets geweest? Eens de trots van Bel-
feld, nu met één pennenstreek weggevaagd. Geen 
onvertogen woord over het Huis van de Wijk, maar 
waarom in ’t Prônk-eppelke? Waarom wordt een 
woonzorgproject opgegeven?
Het is op een zonovergoten middag in de herfst als 
ik, met deze gedachte, naar ’t Prônk-eppelke ga voor 
een interview met Loes de Fretes, coach Open In-
loop en Peter Schäfer, aandachtsfunctionaris Open 
Inloop, met de bedoeling meer informatie te krijgen 
over de betekenis van het Huis van de Wijk en meer 
specifiek het project Open Inloop. Het Huis van de 
Wijk is een trefplaats voor bewoners en vrijwilligers 
die zich inzetten voor het dorp en waar allerlei activi-
teiten plaatsvinden waardoor mensen comfortabel 
en veilig kunnen wonen. 

Het zijn de bewoners zelf die daar invulling aan ge-
ven. Zo zijn er burgerinitiatieven als die van Burger-
kracht, die elke vrijdag en zondag zorgen voor een 
heerlijke maaltijd en er zijn groepen kaarters en biljar-
ters. Het is Incluzio dat daar een project Open Inloop 
heeft opgezet. Het is bedoeld voor jong en oud en 
heeft tot doel verbinding tussen bewoners te bevor-
deren en zelfredzaamheid en mentale veerkracht 
te stimuleren. Uitgangspunt is daarbij om mensen 

Huis van de Wijk

te ondersteunen bij wat ze wél nog kunnen. Vaste 
activiteiten binnen de Open Inloop zijn: yoga, biljar-
ten, koersbal, Thai Chi, gym, kaarten, handwerken 
en jeu de boules. Maar je kunt er ook gewoon bin-
nenlopen voor een kop koffie. De Open Inloop voor-
ziet op maandag t/m donderdag bovendien in een 
warme maaltijd. Coördinator daarbij is Loes de Fre-
tes, zij is de spin in het web, maar wel in positieve 
zin, die klaarstaat als vraagbaak, ondersteuner en 
initiator voor de bezoekers als ook voor de vrijwilli-
ger die een activiteit wil opstarten. Maar dat niet al-
leen. Bij andersoortige vragen kan zij verwijzen naar 
andere disciplines binnen Incluzio. Daar worden 
namelijk ook zorgtaken opgepakt zoals participatie 
bij het vinden van werk of vrijwilligerswerk, school 
of dagbesteding, begeleiden en ondersteunen van 
mantelzorgers Ook is er een jongerenwerker en een 
buurtcoach, evenals ondersteuning en begeleiding 
van bewoners met lichte psychische klachten, maat-
schappelijk werk, een budgetcoach en een senio-
rencoach. Dat Open Inloop een waardevol project is 
binnen het Huis van de Wijk wordt hiermee nadruk-
kelijk onderstreept. Mensen kunnen er terecht voor 
ontmoeting, een warme maaltijd, ontspanning, zorg-
vragen, vrijetijdsbesteding, etc. Nieuwsgierig? 

Kom dan naar de Open Middag op
donderdag 19 januari van 14.00-17.00 uur.

Maar toch… je hoeft het één niet te verwerpen om 
het andere te koesteren. Want wat zijn we kwijt ge-
raakt? Een woon-zorgproject dat landelijk als voor-
beeld diende en tot doel had mensen in hun laatste 
levensfase een veilige opvang te bieden, met zorg 
op maat, zodat zij niet gedwongen zouden zijn te 
moeten verkassen naar een andere woonomgeving, 
verpleeg- of verzorgingshuis. Met dit voorbeeld voor 
ogen ontstond in Reuver het project Bösdael en in 
Tegelen het project Nieuwe Munt. Belfeld bleef met 
lege handen achter. Met als gevolg dat oudere zorg-
behoeftigen toch nog moeten verkassen, terwijl dat 
nu juist niet de bedoeling was.

Paul Niessen
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Cor Deelen                                             Een sport met liefde! De Sportschutter

Als ik mij op een middag begin oktober naar het 
opgegeven adres begeef, heb ik voor de eerste 
keer sinds ik voor de Dorpskrant schrijf, totáál 
geen idee van wat me te wachten staat. Ik ken 
degene die ik ga ontmoeten niet, en ‘de schiet-
sport’ is mij totaal vreemd. Gelukkig blijken Cor 
Deelen en zijn vrouw bij aankomst nét zo ge-
spannen te zijn als ik, omdat ook zij geen idee 
hebben van wat er staat te gebeuren. Onder het 
genot van een kop koffie ontspint zich een ge-
zellig gesprek, waarvan ik jullie deelgenoot wil 
maken. 

Menigeen zal zich afvragen: wie is Cor Deelen?  
Cor is 69 jaar en werd geboren in Utrecht. Hij ging 
o.a. in Rotterdam naar school als zoon uit een ge-
zin met 6 kinderen. Getrouwd is hij al 48 jaar met 
Desirée en samen hebben ze 2 kinderen en 3 klein-
kinderen. Echte hobby’s heeft hij niet gehad, maar 
de schietsport heeft hem altijd geboeid en vanaf 
zijn 16e is hij hiermee begonnen. 
Cor vertelt: “Als tiener schoot ik vaak met een zuig-
nappistooltje op een spiegel tot een vriend van mijn 
vader dit zag en mij meenam naar de schietvereni-
ging. Daar konden ze wel wat jong bloed gebrui-
ken. In datzelfde jaar heb ik al een paar keer aan 
Nederlandse Kampioenschappen mogen deel-
nemen. Weliswaar nooit gewonnen, maar toch…! 
Toen we naar Limburg zijn verhuisd, kwam ik er-
achter dat ik een schiethouding had die hier niet zo 
gebruikelijk was. Ik ben begonnen met in Haelen 
te schieten, omdat we toen in Blerick woonden en 
op zoek waren naar een vereniging. Daar ben ik 
ongeveer 1,5 jaar lid geweest. Door persoonlijke 
omstandigheden heb ik daarna een lange tijd niet 
meer geschoten. Via een collega van mijn vrouw 
uit Belfeld ben ik, nu alweer 16 jaar geleden, hier bij 
de schietvereniging De Flint terecht gekomen. De 
accommodatie stond er nog maar net en ik voelde 
me aanvankelijk als ‘vreemdeling uit het westen’ 
die in een gespreid bedje terecht kwam tussen al 
die leden, die met eigen handen de accommodatie 
hadden gebouwd. Wat ik tot nu deed en ook nu 
nog doe voor de vereniging kan nooit tippen aan 
hetgeen al die leden toen gedaan hebben. Gewel-
dig! Ik voel me nu zó thuis in de vereniging! Ze heb-
ben me daar o.a. geleerd om niet zo snel afgeleid 
te zijn tijdens een wedstrijd. Ik heb nu echt een plek 
in de vereniging, iets waarvoor ik de jongens echt 
dankbaar ben! 

Ik gebruik bijvoorbeeld het liefste brits 1 (liggen-
de schietstand), die staat aan de buitenkant. Dan 
wordt er door de anderen gezegd: brits 1, daar 
mogen we niet aankomen. Die is voor Cor. Aardig 
toch! Een keer per week ga ik in Barneveld trainen, 
daar is het niveau een trapje hoger. Ze komen daar 
uit heel Nederland schieten. Een keer per maand 
doe ik dat daar zelfs onder begeleiding van een 
trainer. Ik heb daar dit jaar nog een nieuw Neder-
lands record geschoten. Omdat ik hoofdlid ben van 
De Flint zal de bond bij mijn behaalde resultaten 
altijd vermelden ‘schutter van De Flint’. Sinds 2020 
wonen we in Belfeld. Mijn vrouw schiet ook niet on-
verdienstelijk in haar klasse en heeft ook al diverse 
prijzen gewonnen. Het schieten is een sport die 
een optimale lichamelijke conditie vereist. Met na-
me het vinden en behouden van de goede en juiste 
houding vergt nogal wat van je lichaam. Mensen 
die lid zijn van een schietvereniging zijn, lopen hier 
meestal niet zo mee te koop. Ieder geweer moet 
goed opgeborgen worden in een kluis.”
Voor degenen die niet zoveel van de schietsport 
afweten: het schieten met luchtdrukwapens, 
zowel luchtgeweer als luchtpistool, is een relatief 
goedkope tak van de schietsport. Mede daardoor 
wordt het luchtdrukschieten met name door 
junioren beoefend, maar uiteraard ook door 
volwassenen. Sportschieten met luchtgeweer of 
luchtpistool vindt plaats op een schietschijf over 
een afstand van 10 meter. Bij het merendeel van de 
KNSA-schietsportverenigingen kan er met ‘lucht’ 
geschoten worden. Gemakshalve onderscheiden 
we bij het geweerschieten twee wapengroepen: 

Belfeldse sporter
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Cor Deelen                                             Een sport met liefde! De Sportschutter

klein kaliber-geweer (KKG) en grootkaliber-geweer 
(GKG). Beide onderdelen worden beoefend vanuit 
drie houdingen, staand, knielend, liggend of in 
een combinatie van deze drie houdingen. Een 
voorbeeld van de liggende schiethouding. 

Cor gaat verder: “Alle in de tussentijd behaalde 
prestaties vermelden zou teveel van het goede 
zijn. Ik heb bijv. de hoogste ranking plek 50 m van 
Nederland. Bij het liggend en knielend schieten in 
een ander district behaalde ik 2x goud. Het aantal 
gewonnen is inmiddels talrijk. Afgelopen seizoen 
in de LKK heb ik 3 x goud gewonnen, op de 12 en  
50 m liggend en op knielend. Ik heb bij KKG Bar-
neveld een nieuw Nederlands record geschoten, 
nadat ik zoiets al eerder haalde bij De Grensstreek. 
Voor de laatste NK’s en de resultaten die ik be-
haalde (bij de 12 m liggend KKG 1e en Nederlands 
kampioen, 3e op 12 m knielend bij de veteranen en 
3e van Nederland en goud bij de veteranen 50 m 
KKG), heb ik een receptie aangeboden gekregen 
door de vereniging. Daarvoor ben ik de club erg 
dankbaar. Mijn vrouw en ik waren erg verrast wie er 
allemaal aanwezig waren, zoals een afvaardiging 
van het bondsbestuur en van het Barnevelds be-
stuur. Bloemen en cadeaus waren talrijk. Ik hoop 
in de toekomst nog vaak te worden uitgenodigd 

op de NK’s voor wedstrij-
den in mijn disciplines. 
En dan goede prestaties 
neerzetten is natuurlijk 
mooi meegenomen.”
Voor mensen die niet met 
de schietsport bekend 
zijn, zullen verschillende 
termen als abracadabra 
klinken. Wellicht is het leuk voor iemand die denkt 
hé, daar wil ik wel meer over weten. Loop dan eens 
binnen op de Sportlaan (tegenover de manege) bij 
schietvereniging De Grensstreek, waar Cor lucht-
opgelegd schiet of bij SV de Flint die erachter ligt 
op nr. 13a. 

Als ik naar huis fiets, denk ik: jéétje wat heeft 
Belfeld toch veel verborgen talenten! Ik heb er net 
weer zo een ontmoet. 

Marie-José Boonen

P.S. Als de Dorpskrant al is gedrukt, wordt bekend 
of Cor een van de winnaars van het Sportgala 2022 
van de gemeente Venlo is geworden.

De Dorpsraad, de redacties 
van www.belfeld.nu en Dorpskrant 

wenst iedereen 
Fijne Feestdagen en 

een gezond en voorspoedig 2023!
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Sinds dit schooljaar is er op Centrum voor Zorg 
en Onderwijs (COZ) KOM.MIJN een centrum-
brede medewerker aan het werk. Wat houdt dat 
in en waarom wordt dat gedaan?

Binnen COZ KOM.MIJN werken drie kindpartners 
samen om voor opvang, peuteraanbod en onderwijs 
te zorgen. Dat zijn Spring Peuteropvang KOM.MIJN 
(peuterspeelzaal en peuteropvang), Kindercentrum 
KOM.MIJN (kinderdagverblijf en buitenschoolse 
opvang) en Basisschool KOM.MIJN. Het peuteraan-
bod en het aanbod van het kinderdagverblijf wordt 
in vakjargon ‘het voorschoolse aanbod’ genoemd 
en het onderwijs aan de groepen 1/2 wordt ‘het 
vroegschoolse aanbod’ genoemd. Veruit de meeste 
kinderen die in groep 1/2 van de basisschool star-
ten, hebben voor hun start ook dat voorschoolse 
aanbod gehad. 
De afgelopen jaren, die deels getekend waren door 
praktische en organisatorische belemmeringen (co-
ronawetgeving en daarbij horende beperkingen), 
heeft de praktische samenwerkingen tussen de drie 
kindpartners binnen COZ KOM.MIJN op een lager 
pitje gestaan. In online overleggen is de samenwer-
king echter blijven bestaan en zelfs geïntensiveerd. 
Heel wat plannen en voornemens zijn in die periode 
ontstaan. Toen er in die periode ook nog een subsi-
die van de gemeente beschikbaar werd gesteld om 
het voor- en vroegschoolse aanbod een impuls te 

geven, zijn deze plannen snel in acties omgezet. Een 
van die acties was het aanstellen van een centrum-
brede medewerker. 
De centrumbrede medewerker is een onderwijs-
assistent met ruime ervaring in de kinderopvang 
die gedurende de week op meerdere dagen en 
momenten in de groepen 1/2 van de basisschool 
werkzaam is, maar ook in alle groepen van 
Spring Peuteraanbod én Kindercentrum KOM.
MIJN. De eerste schoolweken stonden voor deze 
medewerker vooral in het teken van wederzijdse 
kennismaking: alle gezichten van medewerkers én 
kinderen leren kennen, werkwijzen en routines leren 
kennen en voor iedereen een vertrouwd gezicht 
worden. Momenteel is de fase van uitwisseling 
gaande: door de inzet van de centrumbrede 
medewerker is het mogelijk om andere mede-
werkers van alle kindpartners ‘een kijkje te laten 
nemen in elkaars keuken’.
Het doel hiervan is om van en met elkaar te leren 
en het voorschoolse- en vroegschoolse aanbod zo 
optimaal mogelijk op elkaar af te stemmen. Ook kan 
de doorstroom van kinderen van de peuterspeelzaal 
en het kindercentrum naar de basisschool zo nog 
vertrouwder verlopen. De kinderen zullen immers 
de centrumbrede medewerker ook in de groepen 
1 en 2 weer ontmoeten. De eerste ervaringen zijn 
zo positief, dat COZ KOM.MIJN verwachtingsvol 
uitkijkt naar de rest van het schooljaar.

Centrumbrede medewerker 
op COZ KOM.MIJNkom.mijn
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Staand v.l.n.r.: Roland Dohmen, Lea Hoeijmakers, Noëlle Klijn-
man, Jon Pieper, Patricia Dohmen en Tom Reinders.
Gehurkt v.l.n.r.: Anouk Gerritzen, Luuk Houx en Peter Görlach
Op de foto ontbreken Karel Smits en Har Peeters.

Jaargang 21  ■  n r.  4  ■  december  2022

DIVERSEN
Hoe kunnen we ervoor 
zorgen dat er voor jong 
en oud weer genoeg te 
beleven valt in Belfeld? 
Met het sluiten van Café-
zaal Juliana is Belfeld 
weer een horecagelegen-
heid armer. 

Daarnaast is er de afgelopen jaren door de coro-
napandemie weinig te doen geweest in ons dorp. 
Extra evenementen zijn dan ook meer dan welkom. 
Met dit uitgangspunt in gedachte is er een groep 
van vijf personen geformeerd, die het bestuur vor-
men van de dit jaar opgerichte Stichting Evene-
mente veur Belvend. Zoals de naam al aangeeft, is 
het doel van deze stichting evenementen te orga-
niseren in en voor Belfeld. Deze evenementen van 
culturele, muzikale of sportieve aard zijn bedoeld 
voor Belfeldenaren in alle leeftijdscategorieën. 
Kortom: evenementen voor het hele dorp, mogelijk 
gemaakt door dorpsgenoten. Daarnaast streeft de 
stichting ernaar om lokale verenigingen, stichtin-
gen en goede doelen financieel te ondersteunen.
Voor 2023 staan er al drie evenementen op de 
planning: een nieuwjaarsborrel op 7 januari (een 
traditie overgenomen van Café-zaal Juliana), Ko-
ningsdagfestiviteiten, inclusief het opzetten van 
de Koningsboom, in samenwerking met Zoemaar 
veur de Jen, en een Belvendse zomerborrel. Plan-
nen voor deze en verdere evenementen worden 
momenteel uitgewerkt. De bestuursleden worden 
hiervoor bijgestaan door een groep vrijwilligers in 
werkgroepen met de ideeën aan de slag zijn ge-
gaan. De bestuursleden en vrijwilligers zijn tussen 
begin 20 en begin 60. Daardoor is er binding met 
een groot gedeelte van de Belfeldse samenleving 
en weten zij wat er speelt onder de inwoners. Het 
bestuur van de stichting bestaat uit Peter Görlach, 
Karel Smits, Luuk Houx, Noëlle Klijnman en Jon 
Pieper. Er wordt zoveel mogelijk gebruikgemaakt 
van bestaande locaties, maar er wordt ook geke-
ken naar nieuwe locaties en nieuwe manieren in het 
dorp om met lokale ondernemers op te trekken. Op 
die manier wil Stichting Evenemente veur Belvend 
het dorp voor jong en oud levendig en aantrekke-
lijk maken en houden. De stichting is nu op zoek 
naar Belfeldenaren die ideeën hebben die onder de 
vlag van Evenemente veur Belvend kunnen worden 
georganiseerd. Ook dorpsgenoten die dit initiatief 

een warm hart toedragen en benieuwd zijn hoe zij 
een steentje kunnen bijdragen, kunnen vrijblijvend 
contact opnemen via evenementeveurbelvend@
gmail.com. 

Volg de sociale media om op de hoogte te blijven 
van Stichting Evenemente veur Belvend. 

Van aad op niej
As in ôs dörp de klokke luuje
en ut veurwerk de loch in geit
Is ut aaje jaor wir vurbee
ut niëje wir beginne geit
Den wins me zich wir ôngerein
ut beste vör ut niëje jaor
Traone ziën der auch sôms beej
van vreugde of verdreet
Idderein geit wir opnie beginne
wat geit kômme, me wet ut neet
Idder jaor daon weej ut beste haope
det maag me toch gerus
Want dreehônderdviefenzestig daag
det is eine hiële klus

Cor Adams



C O L O F O N
Het Stadskantoor van de gemeente Venlo 
is bereikbaar tussen 09.00 en 17.00 uur
U kunt gratis bellen met 14077 of mail naar info@venlo.nl

Straatcoaches gemeente Venlo  06 - 25074007
maandag t/m donderdag 18.00 - 23.00 u.,  
vrijdag t/m 00.00 u., zaterdag 18.00  - 02.00 u.,  
zondag 18.00 - 23.00 u. 
Alarmnummer (spoedeisend)  112

Politie (niet spoedeisend) 0900 8844

Wijkagent: Jens Rosbender
Mailadres: wijkteam-2.venlo-beesel@politie.nl

  politietegelenbelfeldsteyl
       wijkagent_steyl_belfeld/

■   Wijkbus reserveren via  06 - 15 24 62 17 
 ma t/m vrij 09.00 – 12.00 en 18.00 – 20.00 uur

■   Gehandicaptenraad  06 - 11 06 04 52  

■   St. Urbanusparochie  077 - 373 15 79  
Het kantoor is op maandag- en vrijdagmiddag  
geopend van 13.30 tot 16.30 uur.  
www.rkdebestte.nl  
parochie-centrum@rkdebestte.nl

■   Algemene Hulpdienst  
Tegelen Steyl Belfeld Meldpunt op werkdagen  
van 09.00 – 12.00 uur  06 - 49 34 14 79

■   Open Inloop ’t Prônk-eppelke  077 - 475 32 69 
Pronkhof 21, 5951 CW Belfeld 
www.openinlooppronkeppelke@incluzio.nl

■   TIP Tegelen 
Kerkstraat 2a, 9531 NN Tegelen,  077-303 06 23

■   Incluzio Sociale Basis  088 - 298 76 53 
www.incluziosocialebasis.nl

Redactie Dorpskrant:
dorpskrantbelfeld@gmail.com

Stan van der Velden
06 - 44 75 05 04

Mat Hendrix
06 - 26 22 28 28 

Marie-José Boonen
Paul Niessen
Jan Peeters

De redactie van de Dorpskrant  
behoudt zich het recht  

voor artikelen aan te passen.

De foto’s op de voorpagina  
zijn gemaakt door leden  

van de Fotogroep Belfeld. 

Bestuur Dorpsraad:
dorpsraad@belfeld.nu 

www.belfeld.nu
Luciënne op het Veld 

06 - 57 58 07 64 
Lucie van der Smitte-van Dijk

 06 - 23 82 44 13

Stadsdeelmanager:
René Janzen

06 - 14 54 31 95
r.janzen@venlo.nl

Realisatie:
Drukkerij Knoops B.V.

De Groene Straat is geopend!  
Op zaterdag 12 november jl. vond de officiële opening 
plaats van de vernieuwde Montfortstraat. Onder een 
stralend zonnetje hielden enkele betrokken partijen een 
kort woordje en vervolgens plantten wethouder Marij 
Pollux en straatbewoner Fred symbolisch een boom in 
de straat. Nadat er drie vuurkorven onder de aanwezigen 
waren verloot, stond er een frietwagen klaar voor een 
hapje en een drankje. De komende weken zullen er nog 
wat kleine werkzaamheden in de straat zijn en worden 
er nieuwe straatnaambordjes geplaatst.

S E R V I C E N U M M E R S


